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NIEUWSBRIEF 

 

 

Geacht lid van het Genootschap Flevo, 

Met deze eerste Nieuwsbrief van 2022 wil ik u graag informeren over de 

resultaten van de afgelopen Algemene Leden Vergadering (ALV). 

Daarnaast vraag ik uw aandacht voor een aantal andere wetenswaardig-

heden. 

Algemene Leden Vergadering 

Opnieuw gedwongen door de Coronamaatregelen hebben wij u op 20 
januari j.l. gevraagd mee te werken met een ALV per e-mail. Totaal 

hebben 40 leden een ingevulde tabel geretourneerd. U heeft unaniem 
ingestemd met de diverse stukken, waarvoor namens het bestuur dank!  

Inmiddels heeft het Kabinet besloten het merendeel van de 
Coronamaatregelen te beëindigen. Dat geeft ons goede hoop om spoedig 

weer fysiek bijeen te komen. Het aantal aanmeldingen voor de beoogde 
ALV gecombineerd met een lunch en rondleiding door museum 

Batavialand in december 2021 doet ons vermoeden dat hieraan een grote 
behoefte bestaat. Afhankelijk van de aard van de exposities zijn wij 

voornemens in de 2e helft van april deze lunch en rondleiding alsnog te 

organiseren. En ook dit keer gecombineerd met een ALV (2022). 
 

Activiteiten 
Naast een bezoek aan museum Batavialand is een aantal andere 

activiteiten in voorbereiding. Hoewel deels al aangekondigd in de 
uitnodigingsbrief van de ALV per e-mail som ik ze nog een keer op: 

 
• We willen (opnieuw) een bezoek afleggen aan het Floriadeterrein, 

mits dit vanzelfsprekend betaalbaar is te organiseren; 
• Onder de titel Earth, Wind and Fire treffen we voorbereidingen voor 

een symposium over de energie- en klimaatvraagstukken van deze 
tijd. Wat betekenen deze voor Flevoland? 

• We verwachten het niet, maar indien fysiek bij elkaar komen later in 
het jaar opnieuw niet tot de mogelijkheden behoort, zullen wij een 

digitale lezing organiseren. Conceptthema: Hoe verder na Corona? 
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• We krijgen regelmatig signalen om de Marker Wadden weer eens te 
bezichtigen. Hoe staat het met de ecologische doelen? Wat zijn de 

gevolgen van deze recreatieve trekpleister? Wat zijn de ervaringen 

met het “bouwen” met slib? We beogen rond dit onderwerp in 2023 
iets te organiseren. 

 
Uitvraag Contributie 2022 komt er aan 

Zoals bekend, kan ook onze vereniging niet zonder bijdragen vanuit de 
leden. Penningmeester Jan Helder zal ons hierover separaat benaderen. 

Overigens beheert hij ook het ledenbestand en heeft speciaal voor 
mutaties van (e-mail) adressen het emailadres  www.ledengfl@helder.dk   

geïntroduceerd. Wilt u daarvan gebruikmaken indien u iets wil doorgeven? 
 

Cornelis Lelylezing 
Vorig jaar ontvingen wij het bericht van de Stichting Kennistransfer-

centrum Flevoland dat zij de organisatie van de Cornelis Lelylezing (de 
enige activiteit van deze stichting) willen overdragen aan een partij die in 

staat is om jaarlijks invulling te geven aan de statuur, inhoud en 

organisatie van de lezing. Zij dachten hierbij aan het Genootschap Flevo. 
Inmiddels kunnen wij melden dat ons bestuur en dat van de genoemde 

stichting tot overeenstemming zijn gekomen over een overdracht van de 
Cornelis Lelylezing. Tijdens de eerstvolgende ALV zullen wij u daarover 

nader informeren. 
 

 
 
Vismigratierivier 

Zoals wellicht bekend is het dit jaar 90 jaar geleden dat de Afsluitdijk 
werd gedicht. Dat had positieve gevolgen voor onze veiligheid, maar 

helaas ook negatieve gevolgen voor het ecosysteem. De dijk vormt 
immers een robuuste tussen zee en meer. Een aantal jaren geleden is 

besloten de Afsluitdijk ingrijpend te renoveren. Dat betekent een forse 

dijkverhoging en een robuuster zeewering. In 2011 ontstond het 
bijzondere idee daaraan een Vismigratierivier te voegen. De 

Vismigratierivier is een kilometerslange slingerende rivier voor vissen, 
dwars door de Afsluitdijk. Een innovatief project om de Waddenzee en het 

IJsselmeer weer met elkaar te verbinden. Verwacht wordt dat miljoenen 
trekvissen de rivier gaan gebruiken. Denk aan zeeforel, zalm, rivierprik, 

paling en bot. Goed voor het ecosysteem. De aanleg daarvan is in volle 
gang. Dit project is tot stand gekomen door inzet van vele partijen, 

waaronder Coalitie Blauwe Hart Natuurlijk samen met de 
Waddenvereniging, It Fryske Gea, Sportvisserij Nederland, Coalitie Blauwe 

Hart Natuurlijk en NetVISwerk. Precies een jaar geleden startte de bouw 
van het ‘gat’ – oftewel coupure – in de Afsluitdijk onder de A7. Het is voor 

het eerst in de wereld dat een kunstmatige getijdenrivier op de grens van 
zoet en zout water wordt aangelegd. Bijzonder is dat er geen druppel zout 

http://www.ledengfl@helder.dk
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water in het IJsselmeer terechtkomt, zodat het meer als drinkwaterbron 
behouden blijft. 

 

 
(bronnen: Coalitie Blauwe Hart Natuurlijk en Rijkswaterstaat) 

 

 
Boek over Lelystad Haven 

Door Ton Kolijn is een uiterst 
lezenswaardig boek geschreven 

over het ontstaan, de 
ontwikkeling, de huidige situatie 

en de toekomst van het 
Werkeiland Lelystad. In 1949 is 

midden in het IJsselmeer 

begonnen met de aanleg van het 
Werkeiland. Vanaf het Werkeiland 

zijn de polders Oostelijk en 
Zuidelijk Flevoland aangelegd. Het 

Werkeiland is de oorsprong van 
het latere Lelystad in de polder. 

Een groot gedeelte van de oude 
bebouwing staat er nog en het 

Werkeiland is daardoor eigenlijk 
het historisch hart van Lelystad. 

Voor dit boek zijn 90 mensen 
gesproken. Het gaat om oud-

bewoners en bewoners van het 
Werkeiland, bestuurders van de 

gemeente Lelystad en de 

provincie Flevoland, medewerkers 
van de gemeente Lelystad, de 

provincie Flevoland, het 
waterschap Zuiderzeeland, de 

politie en het rijk en vertegen- 
woordigers van maatschappelijke 

instellingen. U zal veel bekenden 
uit ons Genootschap tegenkomen! 

 

 
 
(bron:Boekscout ISBN: 978-94-645-0231-2) 
 

 

Met vriendelijke groet, 
Rob van der Schans, 

secretaris 


